
Digitaitoja työnhakuun  - Oulu

Kuvaus
Valmentaja auttaa sinua tietokoneiden ja puhelimen
käyttöön Oulussa BusinessAsemalla. Sinun ei tarvitse
ilmoittautua valmennukseen. Valmentaja auttaa sinua
henkilökohtaisesti. Sinä et tarvitse omaa tietokonetta tai
puhelinta mukaan. Käytät valmentajan kanssa
tietokonetta, puhelinta, Internettiä, sähköpostia ja teet
CV:n. Valmentaja opettaa käyttämään Oma asiointia ja
Hakosalo-järjestelmää. 

 Huom! Ota mukaan sinun verkkopankkitunnukset.

Osaatko käyttää tietokonetta ja älypuhelinta? Haluatko oppia käyttämään
tietokonetta ja puhelinta paremmin? Digitaitoja työnhakuun -valmennus auttaa

sinua. Saat oman valmentajan. Hän auttaa sinua löytämään työn tai
opiskelupaikan.

Voit tulla mukaan, jos asut Oulussa tai Oulun lähellä.
Ilmoittaudu Oulussa BusinessAseman neuvonnassa.

Osoite on Hallituskatu 36 B.

www.arffman.fi/digitaitoja-tyonhakuun-oulu

Lisätietoja

Paikka:
BusinessAsema
Hallituskatu 36 B, 90100 Oulu

Aika:
Ilman ajanvarausta ma - pe klo 12 - 15

Toteutus:
Henkilökohtaisesti paikan päällä

Kirsi Pajamäki, palvelupäällikkö
kirsi.pajamaki@edu.arffman.fi
044 901 6355

https://www.arffman.fi/palvelumme/tyonhakijoille/digitaitoja-tyonhakuun-oulu/

